
Svečanom sjednicom Općina Cestica obilježila svoj dan
13.9.2024.

Svečanom sjednicom Općinskog vijeća koja je održana u Kulturnom centru, Općina

Cestica obilježila je svoj dan. Bila je to prigoda da se rezimiraju rezultati u prošlom

jednogodišnjem razdoblju, a čestitke općinskom vodstvu na ostvarenim rezultatima

izrazili su mnogi uzvanici i gosti.

Tako su svečanost uveličali župan Varaždinske županije Anđelko Stričak, saborski

zastupnik Predrag Štromar, saborski zastupnik i zamjenik gradonačelnika Grada

Varaždina Miroslav Marković, predsjednik Županijske skupštine dr.sc. Josip Križanić,

savjetnik ministra regionalnog razvoja i fondova EU- Ivan Bednjanić Bunić, župani

općina iz susjedne Republike Slovenije, župan Općine Ormož Danijel Vrbnjak, župan

Općine Zavrč Slavko Pravdič, predstavnici Grada Belišća kao i mnogi načelnici i

gradonačelnici.

Na početku je sve prisutne pozdravio predsjednik Općinskog vijeća Darko Majhen,

naglasivši kako ova sjednica ima posebnu vrijednost jer se održava kao posljednja u



ovome mandatu te se zahvalio svim kolegama i kolegicama vijećnicima i vijećnicama

na konstruktivnoj suradnji.

Načelnik Općine Cestica Mirko Korotaj zahvalio se svima koji pomažu i rade da bi

Općina Cestica postigla napredak.

- Ostvareni rezultati govore da smo bili više nego uspješni. Nije to samo moja

zasluga, to je rezultat rada svih koji sudjeluju u kreiranju i vođenju općine, od

Općinskog vijeća, ljudi koji marljivo rade u mjesnim odborima, stručnih službi općine

do, kako to volimo reći, običnih građana koji stalno daju ideje i prijedloge što bi se

moglo još bolje napraviti. Svima nama je zajednički cilj stvarati što bolje životne

uvjete mještanima. Sve počinje od najmlađih i zato mi je drago da smo za njih uspjeli

realizirati projekt dogradnje dječjeg vrtića čime smo osigurali vrhunske

pedagoško-školske standarde za smještaj djece u vrtiću. Prostor će u funkciji biti od

1. studenoga ove godine, a na taj način smo omogućili da sve mlade obitelji koje

imaju potrebu i želju mogu smjestiti djecu u vrtiću. Općina je pomogla i pomoći će

oko energetske obnove zgrade DVD-a Lovrečan Dubrava i DVD Babinec. Također

smo sanirali četiri velika klizišta na području općine Cestica. Veliku pomoć u tome

dobili smo od Vlade RH i predsjednika Andreja Plenkovića i na tome smo zahvalni.

Zahvaljujući posjetima resornog ministra Branka Bačića, koji se na licu mjesta uvjerio

o kako se velikom problemu radi, pomoć je stigla. - rekao je načelnik Korotaj.

Čestitke načelniku, ali i svim mještanima općine uputio je i župan Anđelko Stričak.

- Svoj rad u politici temeljimo na tri temelja. Prvi je standard, drugi dio se odnosi na

sigurnost, a treći temelj je suradnja. U Općinu Cestica je iz Varaždinske županije

uloženo oko 700 tisuća eura, a ključno tek slijedi. Zahvaljujući inicijativi načelnika

Korotaja dogovorilo smo gdje bi se gradio most preko rijeke Drave, nakon čega

Cestica zasigurno postaje nezaobilazno prometno čvorište. Dakle, na lokalnoj razini

postignut je dogovor, a sada taj dogovor treba preslikati na državnu razinu i uvrstiti u

strateške projekte i onda početi sa izradama idejnog rješenja - rekao je župan

Stričak.



Saborski zastupnik Predrag Štromar pohvalio je rad općinske uprave zaželjevši im

još puno dobrih i kvalitetnih projekata na korist i radost svih mještana.

U sklopu svečane sjednice su i javna priznanja Općine Cestica u 2024. godini.












